
Fra: Kari Fossen <wordpress@nettsteder.regjeringen.no>  

Sendt: 20. april 2018 18.30 

Til: HOD-Prioriteringsutvalget <Prioriteringsutvalget@hod.dep.no> 

Emne: Blankholmutvalget "prioritering" 

 

Fra: Kari Fossen <karifossen@valdresfysioterapi.no> 

Emne: prioritering 

 

Innspill: 

Jeg har  først lyst til å sette debatten litt på hodet. Hvem har mest å tape på å vente? En 

akuttpasient kan ende med lengre behandlingstid/evt. sykmelding hvis hun/han må vente. 

Derfor mener jeg disse bør være pri 1. Det kan også raskere gi timer til de andre. 

Om henvisningene er borte, er det ingen grunn til å ha mindre kontakt med legene - heller 

mer og nærere der pasientens behov tilsier det. 

Ellers ser jeg det som en fordel å ha det fleksibelt. Her jeg jobber er det akseptert å variere 

arbeidstid. Dermed kan vi ta inn pasienter til vurdering, og så gjøre oss opp en mening som 

er mer faglig basert enn en telefonsamtale. Dette er viktig for at vi avtalefysioterapeuter skal 

kunne gjøre en god jobb. 

 

--  

Denne e-posten ble sendt fra et kontaktskjema på Blankholmutvalget 

(www.blankholmutvalget.no) 
 

http://www.blankholmutvalget.no/

